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Verslag bijeenkomst Bewonerscomité Heimolen 
 
 

Datum  : 22 februari 2025 
Aanwezig : Gerard, Stefan, Han, Chris, Jac, Jolanthe, Herman, Annick 
Afwezig : Martine 
 
 
1. Opening  
Martine heeft zich afgemeld. Ook een bewoner heeft zich afgemeld, maar dat hoeft niet. 
Han bericht hem hierover. 
 
2. Vastelling verslag 11 januari 2025 
Rondvraag Wateroverlast: dit ging niet over de Bremstraat, maar over het TNO terrein. Er 
was daar een duiker verstopt die is schoongemaakt.  
Het verslag is verder ongewijzigd vastgesteld.   
 
3. Mededelingen en in- en uitgaande post 
Bewoner heeft ons gevraagd akkoord te gaan met een mantelzorgwoning in zijn tuin. Dat 
vinden we prima en netjes dat hij dit aan ons voorlegt. 
Vraag bewoner of wij brief willen schrijven over meerdere schademeldingen van het 
plofterrein. Chris maakt de brief op in concept en stuurt deze eerst naar Jac en Gerard.  
 
4.  Plannen Millstream 
Sjack heeft reactie gestuurd naar ons. Dit is prima zo. Hij waardeert het als bewoners met 
vragen naar hem toe komen. Kritische vragen vanuit bewoners worden in het 
bewonerscomité besproken, wat niet wil zeggen dat wij kritisch tegenover de plannen staan. 
Annick geeft aan heel blij te zijn met de aangelegde geluidswal.  
De aanleg van een toegangsweg vanuit de Huijbergsebaan ziet er positief uit.  
 
5. Zonnepark Zuidgeest 
Geen nieuws. Zonnepark in Woensdrecht heeft wellicht voor stroomstoring in Woensdrecht 
en ook bij ons gezorgd. 
 
6. Actualiseren website 
Tekst onder kopje Financiën is aangepast. Snippergroen is toegevoegd bij de nieuwsbrieven. 
Nieuwe leden moeten nog toegevoegd worden, met een foto. Volgende vergadering maken 
we de foto, als iedereen er is. Regelmatig bezien welke onderwerpen naar Archief 
overgeheveld kunnen worden, zoals het plofterrein.  
De Buitenbeterapp staat er ook op, maar de link naar de nieuwe app wordt aangepast.  
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7. Toekomst TNO terrein 
Geen nieuws. 
 
8. AED vervolg 
Stefan heeft contact gehad met opleider. Nog niets terug gehoord. Inventariseren wie mee 
wil doen met opleidingen. Han stuurt algemene email uit. Stefan vraagt naar de kosten en 
hoeveel personen mee kunnen doen. Hoe eerder we het weten, hoe beter. Snelle actie 
vereist.  
 
9. Rondvraag 
Han bedankt Jac voor de brief over snippergroen. Dit onderwerp zetten we structureel op de 
agenda. 
Herman geeft aan dat sommige bewoners brief van gemeente hebben gehad over 
hemelwaterafvoer op het riool, wat niet is toegestaan. Hier is niets meer over gehoord. Dit is 
geen zaak voor het bewonerscomité. 
Er komt bij defensie een loket waarbij je als burger overlast kan melden, volgens Annick.  
 
10. Actielijst 
Is aangepast. 
 
11. Vaststelling volgende vergadering 
Volgende vergadering is op 12 april 2025.   
 
12. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 


